
Zápis č. 10
ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 15. 12. 2011

Přítomni: viz prezenční listina
Místo jednání: obecní úřad Ondřejov, Choceradská 62

Při zahájení bylo přítomno11 členů zastupitelstva obce. 
Jednání bylo zahájeno v 18.00 hodin.
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Program jednání:
1) Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů 
2) Kontrola úkolů z minulého zasedání
3) Zpráva o činnosti rady obce
4) Záměr směny pozemků s Karlem Srnou
5) Změna č. 1 územního plánu obce
6) Rozpočtové opatření 2/2011
7) Diskuse a různé

Průběh jednání:

1) Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů
Pro  program zasedání zastupitelstva obce hlasovali všichni zastupitelé.
Program jednání zastupitelstva byl schválen. 
Na ověřovatele zápisu byli navržení David Kvapil a Martin Neumann.
Hlasování: 9 hlasů pro, 2 se zdrželi. 
Navržení ověřovatelé byli schváleni.

2) Kontrola úkolů z minulého zasedání.
K. Znamenáček se dotázal, proč nejsou zasílány zápisy z rady zastupitelům včas. Chybí 
informovanost zastupitelů a občanů. Starosta se omluvil a slíbil věc napravit.
Jiné připomínky k zápisu nebyly.

3) Zpráva o činnosti rady obce.
M. Macháček stručně informoval přítomné o práci rady obce.
K. Znamenáček se dotázal na organizaci kopání výkopů a protlaků při budování vodovodu a 
kanalizace v obci. Dále se dotázal na tloušťku izolace při zateplení MŠ v Ondřejově, protože 
jakákoliv izolace pod 7 cm posouvá rosný bod, čímž vzniká radon. Doporučil změření 
radonu.
Starosta i P. Vorreiter zcela vyloučili, že by z posunutí rosného bodu mohl vznikat radon, to 
je fyzikálně nemožné. Radon však může do budovy pronikat ze země. Starosta slíbil, že 
nechá změřit koncentraci radonu v budově MŠ.

Dostavil se Václav Beránek. Počet zastupitelů je 13.

4) Záměr směny pozemků s Karlem Srnou
Osadní výbor Turkovice navrhl, aby obec směnila strategicky umístěné pozemky v centru 
Turkovic parc. č. 2054/43 a 2069/2, k. ú. Turkovice u Ondřejova, o celkové výměře 1006 
m2 za některý z pozemků obce pod Břešťákem v Ondřejově. Dnes se hlasuje jen o záměru 
prodeje, který musí být zveřejněn podle zákona. 
Hlasování o zveřejnění záměru: pro 12 zastupitelů, zdržel se 1



5) Změna č. 1 územního plánu obce (příloha č. 1)
Starosta informoval o veřejném projednání ÚP, které proběhlo v pátek 9. 12. 2011. Přišlo 6 
námitek a 1 připomínka. M. Macháček přednesl návrh rozhodnutí o námitkách. Upozornil 
přítomné, že návrh změny č. 1 územního plánu, který je projednán s dotčenými orgány státní 
správy, může zastupitelstvo podle § 54 platného stavebního zákona buď zamítnout, nebo 
vrátit k přepracování, nebo schválit, nemůže v něm však provádět změny. 

Dostavil se Jan Šafra, odešel Miloslav Tlamicha. Počet přítomných 13.
Josef Brabec navrhl 10minutovou přestávku

Po přestávce proběhla diskuze k námitkám a připomínkám ke změně č. 1 ÚP obce.
Potom nechal starosta hlasovat o schválení rozhodnutí o námitkách ke změně č. 1 územního 
plánu: pro hlasovalo 8 zastupitelů, zdrželo se 5 zastupitelů. Rozhodnutí o námitkách bylo 
schváleno.

Hlasování o návrhu změny č. 1 obce Ondřejov: pro hlasovalo 9 zastupitelů, proti 3 a zdržel 
se 1 zastupitel. Vydání změny č. 1 územního plánu bylo schváleno.

6) Rozpočtové opatření č. 2 /2011 (příloha č.2)
K rozpočtovému opatření č. 2 neměli zastupitelé připomínky a starosta nechal hlasovat o 
jeho schválení. Pro schválení bylo všech 13 přítomných zastupitelů.

7) Diskuse, různé.
J. Kozáková požádala, aby byly zakoupeny na obecní úřad věšáky na kabáty. 
J. Lanžhotský požádal o opravu branky na hřbitově.
J. Lanzendorfer upozornil, že se v obci dále provozují výherní hrací automaty, i když byla 
schválena vyhláška, která jejich provoz na území obce zakazuje. Starosta zjistí, co v mezích 
zákona udělat k odstranění automatů.
J. Kozáková oznámila, že se vzdává funkce ve finanční komisi k 9. 12. 2011.
Karel Znamenáček oznámil, že se vzdává funkce člena zastupitelstva a člena kontrolní 
komise k 15. 12. 2011.

Další připomínky vzneseny nebyly. M. Macháček  poděkoval všem přítomným za účast a 
ukončil zasedání zastupitelsva obce.

   Zastupitelstvo obce Ondřejov na svém 9. zasedání 

1. Schválilo
• záměr směny pozemků p.č.p.č. 2054/43 a 2069/2 v k.ú.Turkovice u Ondřejova o celkové 

výměře 1006 m2 za některý s pozemků obce pod Břečťákem v Ondřejově. 
• rozhodnutí o námitkách ke změně č. 1 územního plánu 
• návrh změny č. 1 územního plánu obce Ondřejov 
• rozpočtové opatření č. 1 a 2

2. Vzalo na vědomí
• odstoupení paní Jaroslavy Kozákové z funkce předsedkyně finančního výboru k 9. 12. 

2011
• odstoupení pana Karla Znamenáčka z funkce člena zastupitelstva i z funkce předsedy 

kontrolního výboru k 15. 12. 2011

3. Uložilo starostovi
• zajistit měření úrovně radonu v MŠ Ondřejov,



• nechat opravit branku na hřbitově,
• zakoupit věšáky na kabáty na OÚ Ondřejov  

                                                                                           RNDr. Martin Macháček          
     starosta obce

       Zapsala: Dana Neumannová

       Ověřili:


